
 

Αθήνα, 24 Απριλίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους  κ.κ. Υπουργούς: 

• Εθνικής Άμυνας 

• Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

 

Θέμα : Ποιο είναι το μέλλον των εργοστασιακών εγκαταστάσεων των 

Ε.Α.Σ. Αιγίου; 

Κατόπιν και των τελευταίων γεωπολιτικών εξελίξεων στη Μέση Ανατολή, έχει 

γίνει πλέον κοινός τόπος για όλους η άμεση ανάγκη για στήριξη της εγχώριας 

αμυντικής βιομηχανίας και των Ενόπλων Δυνάμεων της χώρας, δεδομένης και 

της κλιμακούμενης ανασφάλειας στην ευρύτερη περιοχή. Όμως, παρά τις 

εξαγγελίες της ηγεσίας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και τις κινήσεις για 

ολιστική επανεξέταση της λειτουργίας και των μέσων των Ε.Δ. , στην πράξη δεν 

γίνονται ούτε τα πιο απλά και λιγότερο κοστοβόρα βήματα, και από άποψη 

χρόνου και από άποψη χρημάτων. Ο λόγος για τις εργοστασιακές 

εγκαταστάσεις των Ε.Α.Σ. Αιγίου, που έχουν απαξιωθεί πλήρως τόσο από το 

Υπουργείο Εθνικής Άμυνας όσο και από το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και 

Οικονομικών που είναι και ο βασικός τους μέτοχος. 

Πρόκειται για ένα εργοστάσιο, στο οποίο έχουν επενδυθεί πάρα πολλά 

εκατομμύρια τόσο σε κτηριακές υποδομές όσο και σε γραμμές παραγωγής, ένα 

εργοστάσιο που έχει παράξει πολλά όπλα νατοϊκών προδιαγραφών  και που 

πλέον έχει καταλήξει να μένει ανενεργό και παντελώς αναξιοποίητο παρά τις 

έντονες διαμαρτυρίες των λιγοστών εργαζόμενων που έχουν παραμείνει να το 

υπηρετούν. Το εργοστάσιο των Ε.Α.Σ Αιγίου απασχολούσε την δεκαετία του 80’ 

περί τους 1000 εργαζόμενους, οι οποίοι κατείχαν εξειδικευμένες γνώσεις και 

εμπειρία και πλέον έχει καταλήξει να απασχολεί περίπου 60 άτομα εκ των 

οποίων αρκετά από αυτά πλησιάζουν τον χρόνο συνταξιοδότησής τους, παρά 
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το γεγονός ότι ήδη από το 2019 έχουν εγκριθεί προσλήψεις που όμως μέχρι και 

σήμερα δεν έχουν γίνει. 

 Τα αιτήματα των εργαζομένων προς την Πολιτεία για να λάβει χρηματοδότηση 

το εργοστάσιο και να αποκατασταθούν τα προβλήματα στατικότητας του κυρίως 

κτηρίου παραγωγής έπεσαν στο κενό καθώς το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας 

και Οικονομικών αρνήθηκε να εγκρίνει την απαραίτητη χρηματοδότηση, με 

αποτέλεσμα των εργοστάσιο να παραμένει ανενεργό, σε μια περίοδο μάλιστα 

που όλες οι ευρωπαϊκές αμυντικές βιομηχανίες παράγουν εντατικά πυρομαχικά 

και οπλικά συστήματα, διαβάζοντας σωστά τις επικρατούσες συνθήκες και τις 

ανάγκες που έχουν προκύψει. 

Το εργοστάσιο των Ε.Α.Σ Αιγίου ήταν ένας φερέγγυος συνεργάτης των 

Ενόπλων Δυνάμεων της χώρας που λειτουργούσε προς όφελος της εθνικής 

άμυνας αλλά και της εθνικής οικονομίας, δεδομένων και των μεγάλων 

παραγγελιών που λάμβανε και εκτελούσε και για πελάτες από το εξωτερικό. 

Είναι το εργοστάσιο που έχει κατασκευάσει το επιτυχημένο όπλο του ελληνικών 

Ενόπλων Δυνάμεων, το G3, το οποίο υποστηρίζεται μέχρι και σήμερα και θα 

μπορεί να το υποστηρίζεται από το ίδιο εργοστάσιο για ακόμα 5 χρόνια και 

επίσης είναι σε θέση να κατασκευάσει και να προμηθεύσει μελλοντικά τις 

ελληνικές Ένοπλες Δυνάμεις με νέο, σύγχρονο φορητό οπλισμό. Είναι ένα 

εργοστάσιο, το οποίο εφόσον αξιοποιηθεί καταλλήλως μπορεί να έχει τεράστια 

προστιθέμενη αξία και για την άμυνα της χώρας και για την οικονομία, τόσο την 

εθνική όσο και την τοπική. Χρειάζεται όμως πολιτική βούληση και σωστός 

σχεδιασμός για να αξιοποιηθεί αυτό το μεγάλο κεφάλαιο που διαθέτει η εγχώρια 

αμυντική βιομηχανία και ονομάζεται Ε.Α.Σ. Αιγίου αντί να στρέφει η ηγεσία το 

βλέμμα της προς τα έξω με αμφίβολα αποτελέσματα και τεράστια κόστη. 

Επειδή είναι γεγονός ότι υπάρχει κλιμάκωση των συγκρούσεων στην ευρύτερη 

γειτονιά μας. 

Επειδή η χώρα και οι Ένοπλες Δυνάμεις έχουν άμεση ανάγκη μια ισχυρή, 

παραγωγική και αποτελεσματική εγχώρια αμυντική βιομηχανία. 

Επειδή το εργοστάσιο των Ε.Α.Σ. Αιγίου έχει υπάρξει αποτελεσματικός και 

φερέγγυος προμηθευτής των Ενόπλων Δυνάμεων κατά το παρελθόν. 



Επειδή οι εργαζόμενοι διαθέτουν εμπειρία και εξειδικευμένες γνώσεις που 

κινδυνεύουν να χαθούν. 

Επειδή η Πολιτεία έχει επενδύσει μεγάλα χρηματικά ποσά και στις κτηριακές 

υποδομές και στις γραμμές παραγωγής του εργοστασίου και υπάρχει σοβαρός 

κίνδυνος όλο το κεφάλαιο των ΕΑΣ Αιγίου να απαξιωθεί πλήρως. 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Υπάρχει πλάνο αξιοποίησης των εργοστασιακών εγκαταστάσεων 

των Ε.Α.Σ. Αιγίου και ποιο ακριβώς είναι αυτό; 

2. Προτίθενται να εγκρίνουν το απαραίτητο κονδύλιο για την 

διενέργεια νέας μελέτης στατικότητας καθώς και συντήρησης και 

επισκευής όλων των κτηριακών εγκαταστάσεων  ή θα αφεθούν να 

παρακμάζουν; 

3. Προτίθενται να αναθέσουν τις παραγγελίες για τα ελαφρά 

πολυβόλα Minimi των 5,56mm και για την μετασκευή των M2 

Browning 0,50 σε ΤΑΚ (Ταχεία Αλλαγή Κάννης), που έχουν ήδη 

περάσει από την αρμόδια Επιτροπή της Βουλής στο εργοστάσιο 

των ΕΑΣ Αιγίου; 

4. Προτίθενται να προχωρήσουν στις απαραίτητες για την λειτουργία 

του εργοστασίου προσλήψεις αλλά και στην απαραίτητη 

μετεκπαίδευση των υφιστάμενων εργαζομένων ; 

5. Προτίθεται να αναλάβει το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας ως 

επιβλέπων την λειτουργία των ΕΑΣ, στο πλαίσιο και των όσων 

ορίζονται στο α.149 παρ.1 του Ν 4782/2021; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

Αποστολάκης Ευάγγελος 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

Γαβρήλος Γεώργιος 



Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Θρασκιά Ουρανία (Ράνια) 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 

Καραμέρος Γεώργιος 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παππάς Νικόλαος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 

 




